



Flèche Wallonne

22. Abrëll 2026

LU D'Sport- a Fräizäitkommissioun an d'Gemeng Schëtter invitéierenlech härerlech op e Besuch vun der Flèche Wallonne, mëttwochs, den 22. Abrëll 2026.

Mir fuere moies fréi mat engem Bus op Huy an der Belsch, fir do d'Arrivée vun der Flèche Wallonne zesumme mat anere Vëlosfrënn aus der ganzer Welt ze bewonneren. Den Transport gëtt vun der Gemeng organiséiert an ass gratis.

- > **Depart: 7:00 Auer**
- < **Réckfaart: 18:30 Auer**
- ⊙ **Treffpunkt: Busquai - Campus an der Dällt**

Fir den Trajet hin an zeréck wäerte mir jeeweils eppes iwwer 2 Stonne brauchen. An der Stad Huy selwer ass bei der Maartplaz fir lessen a Gedrénks gesuergt, allerdéngs op eege Käschtchen.

D'Montée vun der „Mur de Huy“ als d'Schlussarrivée ass a senger Aart eenzegaarteg, well een do als Zuschauer d'Elite vum internationale Cyclissem souzesoen a „slow motion“ eropfuere gesäit.

Mëttes fënnt d'Course vun den Dammen an den Häre statt. D'Häre gesi mir 3 Mol de Bierg eropfuere, éier d'Schlussarrivée uewen um Bierg géint 17:00 Auer ass. D'Damme wäerte mir 2 Mol d'Mur de Huy eropfuere gesinn.

Dëst Joer sinn ënnert anerem de Remco Evenepoel an de Julian Alaphilippe als Coureuren ugemellt.

D'Sportskommissioun steet lech bei weidere Froe gär zur Verfügung.
Umeldung bis den 31. März:
sport.schuttrange@gmail.com.

FR La Commission du Sport et des Loisirs ainsi que la commune de Schuttrange vous invitent chaleureusement à une visite de la Flèche Wallonne, le mercredi 22 avril 2026.

Nous partirons tôt le matin en bus pour Huy, en Belgique, afin d'y admirer l'arrivée de la Flèche Wallonne aux côtés d'autres passionnés de cyclisme venus du monde entier. Le transport est assuré par la commune et est entièrement gratuit.

> Départ : 7h00

< Retour : 18h30

🕒 Rendez-vous : Quai de bus - Campus « an der Dällt »

Il faut prévoir environ 2 heures pour chaque trajet. Une fois à Huy, vous pourrez profiter des restaurants situés sur la place du Marché, à vos frais.

La montée du « Mur de Huy » comme arrivée est unique en son genre. En tant que spectateur vous pourrez observer l'élite du cyclisme international monter à une allure quasi en « slow motion ».

L'après-midi se dérouleront les courses féminine et masculine. Nous verrons les hommes gravir la côte à trois reprises avant l'arrivée finale au sommet, prévue vers 17h00. Quant aux dames, elles monteront le Mur de Huy à deux reprises.

Cette année, plusieurs coureurs de renom sont annoncés, parmi lesquels Remco Evenepoel et Julian Alaphilippe.

La Commission du Sport et des Loisirs se tient à votre disposition pour toute question complémentaire.
Inscription jusqu'au 31 mars :
sport.schuttrange@gmail.com.

EN The Sports and Leisure Commission and the Commune of Schuttrange warmly invite you to join them for a visit to the Flèche Wallonne on Wednesday, 22 April 2026.

We will leave early in the morning by bus for Huy, in Belgium, to admire the arrival of the Flèche Wallonne alongside other cycling enthusiasts from around the world. Transportation is provided by the commune and is completely free of charge.

> Departure: 7 a.m.

< Return: 6.30 p.m.

🕒 Meeting point: Bus stop - "an der Dällt" campus

Each trip takes about 2 hours. In the city of Huy, you can enjoy the restaurants located on the market square at your own expense.

The climb of the "Mur de Huy" as a finish is unique. As a spectator, you'll see the world's top cyclists ascend it as if in "slow motion."

In the afternoon, both the women's and men's races will take place. The men will tackle the climb three times before the final finish at the summit, expected around 5:00 p.m., while the women will ascend the Mur de Huy twice.

This year, among the registered participants are Remco Evenepoel and Julian Alaphilippe.

The Sports and Leisure Commission remains at your disposal for any further questions.
Registration until 31 March:
sport.schuttrange@gmail.com.